

Title (en)

Storage container.

Title (de)

Lagerbehälter.

Title (fr)

Récipient de stockage.

Publication

EP 0436210 A2 19910710 (DE)

Application

EP 90125317 A 19901222

Priority

DE 4000040 A 19900103

Abstract (en)

A storage container for flammable liquids has a double-shell synthetic lining (15), whose inside surface (20) on its inside (20a) facing the interior (16) of the container (10) bears a carbon fibre fleece (22) which is anchored in the inner surface and reinforces the latter at the same time and serves as an electrostatic discharge for the container. As a result, the lining can be of double-shell construction, a monitoring space being present in the interior of the lining (15) which allows the tightness of the lining to be monitored.

Abstract (de)

Lagerbehälter für brennbare Flüssigkeiten mit einer zweischaligen Kunststoffauskleidung (15), deren Innenmantel (20) auf ihrer dem Innenraum (16) des Behälters (10) zugewandten Innenseite (20a) ein Kohlefaserlies (22) trägt, das in Innenmantel verankert ist und diesen gleichzeitig verstift und als elektrostatische Ableitung für den Behälter dient. Die Auskleidung kann hierdurch zweischalig ausgebildet werden, wobei ein Überwachungsraum im Inneren der Auskleidung (15) vorhanden ist, der eine Überwachung der Dichtigkeit der Auskleidung gestattet. <IMAGE>

IPC 1-7

B65D 90/04; B65D 90/46; B65D 90/50

IPC 8 full level

B65D 90/04 (2006.01); **B65D 90/46** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 90/044 (2013.01); **B65D 90/46** (2013.01)

Cited by

EP2708680A3; EP1022412A1; FR2788542A1; GB2342340A; GB2342340B; EP0816258A1; US5904265A; EP0470321B1

Designated contracting state (EPC)

AT DE FR NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0436210 A2 19910710; EP 0436210 A3 19920708; DE 4000040 A1 19910704

DOCDB simple family (application)

EP 90125317 A 19901222; DE 4000040 A 19900103